

Successful conclusion of the Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships

“新鸿基地产香港十公里锦标赛”圆满结束



The Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships is successfully held in Tin Shui Wai

“新鸿基地产香港十公里锦标赛”于天水围顺利举行



Group Executive Director Robert Chan (fourth right), with Zero Yu (sixth right) and Wong Cheuk-ning (fifth right), the overall champions in the Men's and Women's races, respectively

集团执行董事陈康祺(右四)与全场男、女子组总冠军得主余显华(右六)及黄卓宁(右五)合照

20

Amid the gradual relaxation of anti-pandemic measures in recent months, the Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships, for which the Group is the title sponsor, was successfully held in Tin Shui Wai in early January, attracting about 2,000 long-distance running enthusiasts to sign up, infusing Tin Shui Wai with a bustling atmosphere.

Because of the pandemic in the past three years, multiple major sports events had limited entry and had to be conducted in other ways. The return to the pre-pandemic arrangements for the race demonstrates that Hong Kong is on a recovery trajectory. The event was well-received by the public during the registration period, and the runners fully enjoyed the long-awaited race by achieving some outstanding performances. Zero Yu was the overall champion in the Men's race with a personal best time, and Wong Cheuk-ning was the overall champion in the Women's race.

随著近月本地防疫措施陆续放宽，由集团冠名赞助的“新鸿基地产香港十公里锦标赛”，于一月初在天水围顺利举行。赛事吸引约2,000位长跑爱好者报名参加，气氛热烈。

过去三年受疫情影响，许多大型体育活动的报名名额受限，甚至要改以其他方式进行，本次赛事能恢复至疫前安排举行，意味著香港继续迈向复常。赛事在报名期已获得大众关注，反应十分踊跃。活动当日跑手们尽情享受久违的竞赛气氛，并创造出理想成绩。其中余显华更以新创的个人最佳时间夺得全场男子组总冠军，而全场女子组总冠军则由黄卓宁获得。



Runners are thrilled to take part in The Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships, as it is the first long-distance running race held in early January

于一月初举行的“新鸿基地产香港十公里锦标赛”是首项道路长跑赛，跑手能参与其中皆感雀跃



Most of the runners are able to complete the race in the good weather

当日天朗气清，大部分选手都能顺利完成赛事